
Obecný úrad C í f e r – Finančná komisia  
–––––––––––––––––––––––––––––––––-  
 
                                                        Z á p i s n i c a 
 
            zo  zasadnutia  finančnej komisie  dňa 4.apríla  2013 o 18.30 hod. 
           –––––––––––––– –––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní:   Ing.Bartošková Oľga 
                  Ing. Silná Zuzana PhD.-ospravedlnená 
                  Cajová Emerencia 
                 Krajčovičová Zita 
 
Hostia:   Mgr.Maroš Sagan,PhD. 
              Bc. Vít Morvay 
          
  Zapisovateľka: Mgr. Adriána Chalupková                  
                
Program zasadnutia:  Otvorenie 

1. VZN o financovaní školských zariadení – posúdenie návrhu 
2. VZN o udeľovaní dotácií na záujmovú činnosť mládeže vo veku 

od 5 do 15 rokov – návrh zásad 
3. Rozpočet obce- aktuálny vývoj daňových príjmov ,prognóza na 

rok 2013 
4. Návrh investícií z rozpočtu obce- posúdenie 
5. Memorandum o spolupráci medzi vládou SR a ZMOS 
6. Plat starostu- schválenie 
7. IBV Dolinka- možnosti financovania 
8. Penále dotácie 
9. Ponuky na rekonštrukciu VO- stanovisko 

 
 
Predsedníčka komisie p. Ing. Bartošková privítala prítomných členov a otvorila zasadnutie 
finančnej komisie. 
Postupne sa postupovalo podľa jednotlivých bodov. 
1-2.starosta obce oboznámil prítomných o pripravenom VZN o školských zariadeniach, obec 
je povinná takéto VZN mať t.j. o financovaní ŠKD, MŠ, školská jedáleň, ZUŠ, centrum 
voľného času. 
Návrh nášho pripravovaného VZN bol zverejnený je to jednoduchá schéma a pripravoval ho 
Bc.Vít Morvay. Finančná komsia by mala taktiež doriešiť problematiku CVČ. 
Obec dostane vrámci podielových daní finančný obnos. Peniaze dostane obec nie 
zariadenie,ktoré deti navštevujú. Peniaze sa dostanú na deti od 5-15 rokov. V Cíferi máme 5 
detí, ktoré navštevujú CVČ v Trnave, deti s trvalým pobytom v Cíferi navštevujú súčasne aj 
školy v Trnave. CVČ v Trnave žiada od obce peniaze na tieto deti išlo by konkrétne o 310 € 
t.j. 62 € x 5. Peniaze budú posielané na základe zmluvy o spolupráci. 
Finančná komisia je názoru, že pokiaľ je zmluva na dobu určitú t.j. na rok odporúča 
schválenie peňazí na CVČ. 
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Ďalšie VZN – spôsob využitia ďalších financií, ktoré dostane obec na záujmovú činnosť detí 
prostredníctvom podielových daní ide o sumu približne 26 000 € odrátame cca 300 €, ktoré by 
sa zaslali trnavskému CVČ ktoré navštevujú deti s trvalým pobytom v Cíferi. 
VZN by malo obsahovať pravidlá financovania, väčšina obcí pristupuje k tomu tak, že jedna 
časť by sa použila na záujmovú činnosť detí, druhá časť – investičná na kapitálové výdavky. 
Prvá časť by sa mohla použiť formou VZN ako dotácie na záujmovú činnosť detí. 
Dali by sa zvoliť rôzne formy kontroly aký prínos mali peniaze pre záujmovú činnosť detí. 
/anketa medzi rodičmi, vyžiadanie fotodokumentácie atd/. 
 
3/ Rozpočet obce – prognóza na rok je taká že podielové dane by mohli byť o 5 % vyššie 
oproti minulému roku. 
 
4/ Pán starosta Mgr .Maroš Sagan PhD., oboznámil prítomných o možných investíciách 
v najbližšej budúcnosti.  
1.investícia by bol nákup auta, ktoré by slúžilo pri rôznych investičných akciách ako je 
kanalizácia na odvoz materiálu, pri opravách komunikácií, pri údržbe zelene a rôznych iných 
aktivitách obce. Auto vyžaduje VP sk.C. 
Účtovníčka obce A.Chalupková vyčíslila náklady za minulý rok za opravy auta Hyundai – 
2 500 €, doprava materiálu /Maláček,Pinkas,Zacharda/ cca 6 000,-€ 
2. investícia by bola dokončenie domu smútku v Jarnej – zateplenie, fasáda otázne je či 
nakúpiť materiál a urobiť to vo vlastnej réžii alebo zavolať firmu.  
Občianske združenie Gocnog dalo návrh na prístrešok /altánok/  v Jarnej, ktorý by slúžil na 
rôzne posedenia, Deň detí, Ochutnávka vína a iné.... 
Finančná komisia po konzultácii sa zhodla na názore aby sa im vyšlo v ústrety. Investícia sa 
zhodnotí  aj na obecnom zastupiteľstve. 
 
Plat starostu – /informácia/ schválenie prebehne na obecnom zastupiteľstve 
 
IBV Dolinka – možnosti financovania, bolo k tomu stretnutie vlastníkov pozemkov 
Celková výmera stavebných pozemkov je cca 50 000 m2.  
Ľudia ich momentálne prenajímajú hospodárom. 
 
Penále- dotácie 
Folklórna skupina – neoprávnene použitá dotácia v r. 2011 v sume 166 € zaplatená 
Vyrúbené penále – zaplatené 
Canis Club – neoprávnene použitá dotácia 20 € zaplatená 
Vyrúbené penále – zaplatené 
Rodičovské združenie pri MŠ- neoprávnene použitá dotácia 68 € zaplatená 
Vyrúbené penále – nezaplatené 
Základná organizácia Slovenský zväz záhradkárov- neoprávnene použitá dotácia 45,05 € 
zaplatená, vyrúbené penále- nezaplatené. 
 
Rekonštrukcia VO- návrh na rekonštrukciu riešil na OcU p.Morvay, rôzne firmy dodali rôzne 
ponuky, v našej obci je 377 svietidiel, vyskúšame led lampy, našli sme dodávateľa, ktorý 
ponúka ceny 30 € za led žiarovku, prebehne postupné otestovanie úrovne kvality aj životnosti 
týchto svietidiel. 
 
 



                                     
napísala Mgr. Adriána Chalupková                                         Ing. Oľga Bartošková 
                                                                                                  Predsedníčka komisie 
 
Cífer 4.4 .2013 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
Zapísala: Mgr. Adriána Chalupková                              Ing.Bartošková Oľga 
                                                                                       predsedníčka komisie 
 
Cífer, 10.5.2012 


